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Vogelopvangcentrum laat meer 
dan 90 wilde vogels vrij na 
inbeslagname

MALDEREN - Vrijwilligers van het Opvangcentrum voor Vogels en Wil-
de dieren (VOC) in Malderen (Londerzeel) hebben meer dan 90 inheemse 
wilde vogels vrijgelaten. De vogels waren in beslag genomen.   “Deze vogels 
werden overgedragen aan ons opvangcentrum na een inbeslagname door 
inspecteurs van het Agentschap Bos en Natuur in de Denderstreek”, zegt 
Marc Van De Voorde van het VOC Malderen. “De vogels waren door een 
persoon illegaal gevangen, allicht met de bedoeling om er geld voor te krijgen 
en/of te kweken, dat weten we niet. Ze werden niet langer dan één dag bij 
ons gehouden. Het gaat om wilde vogels en die willen we zo snel mogelijk 
vrijlaten. In kooien zouden ze hun vleugels kapotvliegen. We hebben hier ook 
voederbakjes voorzien, ze vliegen hier nog wat rond en zullen daarna hun 
weg terugvinden in de natuur, waar ze thuishoren. Er zitten zowel jonge als 
oudere vogels bij. Alle vogels kregen een wetenschappelijke ring en kunnen 
weer genieten van hun vrijheid. Het ging om Putters, Goudvinken, Sijsjes en 
Barmsijsjes, Kruisbek, Ortolaan, Europese kanarie, Groenling, Geelgors en Ci-
troensijs. Allemaal vrij unieke en inmiddels zeldzame soorten.” (jh)

Eetfestijn 
Radio Tamara was 
opnieuw succes

STEENHUFFEL - Het eetfestijn ten voordele 
van Radio Tamara in Steenhuffel was opnieuw een 
succes. Liefst 691 bezoekers schoven de beentjes 
onder tafel in zaal Forever voor een schotel vol-
au-vent of stoofvlees. Naar goede gewoonte werd 
er ook een tombola georganiseerd. De fiets van 
tweewielers Marc Van Den Houte werd gewon-
nen door Rita Pas uit Londerzeel. Stichtyer-bezie-
ler van Radio Tamara Paul Vertongen alias ‘Pol Den 
Baat’ mocht de tweewieler overhandigen. (jh)

FOTO INGEZ.

FOTO INGEZ.
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MEISE - Een ploeg van de lokale politiezone Kapelle-op-den-
Bos, Londerzeel, Meise (KLM) heeft een bromfietser aan de 
kant gezet die zoveel inbreuken op zijn kerfstok had, dat zijn 
bromfiets op bevel van het parket werd getakeld. “Dinsdag 12 
maart bemerkte een politieploeg van de zone KLM om 13 uur 
een bromfiets klasse B op die hun aandacht trok in de Ner-
omstraat in Meise”, meldt de politie. “De ploeg besloot om de 
bestuurder even aan een routinecontrole te onderwerpen. Hij 
kon geen rijbewijs voorleggen en bleek ook niet in het bezit 
van een verzekeringsbewijs, inschrijvingsbewijs of gelijkvormig-
heidsattest. Verder bleek dat de bromfietser nog een verval van 
het recht tot sturen had lopen met psychologische, medische, 
theoretische en praktische examens, die hij nog diende af te 
leggen. Alsof dat nog niet genoeg was, bleek hij ook nog geseind 
te staan met nog eens een rijverbod waarbij hij nog eens de 
vier examens opnieuw zou moeten doen. Bovendien testte de 
bestuurder positief op cannabis en had hij ook drugs op zak. Het 
parket besliste daarop onmiddellijk de immobilisering van het 
voertuig. De bromfiets werd daarop getakeld. De drugs werden 
inbeslaggenomen om vernietigd te worden. De bestuurder zal 
zich nadien nog voor de politierechtbank moeten verantwoor-
den.” (jh)

Politie neemt bromfiets in beslag: “Hij reed onder invloed van 
drugs, had een rijverbod, geen rijbewijs, was niet verzekerd…”

FOTO PZ KLM 

De politieploeg van de zone KLM stelde een waslijst aan inbreuken 
vast tijdens een routinecontrole van een bromfiets.

FOTO PZ KLM 

De drugs - zakjes cannabis - die de bestuurder op zich had, zijn in 
beslag genomen voor vernietiging. 
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WOLVERTEM - Lokale jeugdrenster Roxanne Vertongen 
(14) uit Wolvertem heeft een stevige prestatie neergezet in haar 
debuut bij de Nieuwelingen dames (U17). In het West-Vlaamse 
Beernem stond zij aan de start van haar nieuwe en eerste sei-
zoen bij de 15 en 16-jarige dames in het wielrennen. 

Met een vijfde plaats in de spint, is het seizoen nu echt van 
start gegaan. Voor een afstand van 62.4 kilometer, en in minde-
re weersomstandigheden, werd de koers een stevige uitdaging. 
Vertongen kleurde de koers met nog 48 andere deelneemsters, 
maar kon vertrouwen op een stevige delegatie van haar eigen 
ploeg, het Avia Rudyco Cycling Team uit Hamme. “Dat ik in de 
sprint naar een vijfde plaats kon knallen, heeft me veel ver-
trouwen gegeven”, zegt Roxanne. “De winter was lang zonder 
wedstrijden. Ik heb gedurende de koers de focus en mindset 
erg hoog kunnen houden. Zo kon ik steeds alert reageren en 
vooraan het peloton blijven. Toen de sprint werd aangetrokken, 
was ik nog steeds fris en voelden mijn benen nog top. Het vele 
trainen in de winter, op de juiste manier, heeft geloond. Ik kijk uit 
naar de volgende wedstrijden.” Roxanne Vertongen startte met 
het wielrennen in januari 2020. Ze werd Belgisch Kampioen bij 
de Aspiranten tweedejaars meisjes in 2022. 

Daarna haalde ze bij de derdejaars meisjes bij de Aspiranten 
ook drie keer een podiumplaats op het Belgisch Kampioenschap: 
twee keer brons in Denderleeuw en Wemmel en zilver in Ber-
tem. Je kan Roxanne Vertongen volgen via

Facebook : https://www.facebook.com/RoxRouleur  (jh)

Wolvertemse Roxanne maakt sterk debuut bij 
Nieuwelingen dames

Roxanne Vertongen zette een stevige prestatie neer in haar debuut 
bij de U17 Nieuwelingen dames. 

FOTO INGEZ.
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MEISE - Gewezen burgemeester en gemeenteraadslid Roger 
Heyvaert (79) zal LB+, de lijst voor de burger, duwen. Heyvaert 
zetelt al van in 1989 in de gemeenteraad en is het langst zete-
lend gemeenteraadslid in Meise. “Maar ik voel me nog altijd in 
topvorm, ik ben alle dagen onder de mensen en ga me opnieuw 
helemaal smijten”, zegt hij.

Roger Heyvaert, die burgemeester van Meise was van 1995 tot 
2006, haalde met de laatste gemeenteraadsverkiezingen in 2018 
als lijstduwer bij LB+ liefst 1.029 stemmen. Daarmee had hij 
de meeste voorkeurstemmen van de hele gemeente achter zijn 
naam staan. LB+, dat is de Lijst voor de Burger die in 2018 met 
gewezen burgemeesters Jos Emmerechts (ex-CD&V) en Roger 
Heyvaert (Open VLD) hengelde naar het burgemeesterschap. 
LB + werd toen wel de grootste partij, maar werd naar de oppo-
sitiebanken verwezen door de nieuwe coalitie van N-VA, Samen 
Anders en Pro Meise. In 2021 werden Samen Anders en Pro 
Meise uit de coalitie gewipt en kwam LB+ in de plaats met drie 
schepenen: de huidige lijsttrekker van LB+ Tom Heyvaert, Ruben 
Algaba en Jorn Lathouwers. Roger Heyvaert bleef gemeente-
raadslid en is vandaag opnieuw kandidaat als lijstduwer van LB+. 
Als uittredend stemmenkanon rijst automatisch de vraag of Ro-
ger Heyvaert opnieuw burgemeester wil worden. Want met het 
nieuwe decreet wordt de kandidaat met het hoogst aantal voor-
keurstemmen in de grootste partij van de coalitie automatisch 
burgemeester. Tenzij die zou verzaken aan zijn mandaat. “Dat is 
nog lang niet aan de orde, we blijven met beide voetjes op de 
grond”, zegt Heyvaert. “Deze verkiezingen zijn ook anders. Om 
te beginnen, zal het eerst zaak zijn om iedereen te overtuigen 
om te gaan stemmen, nu de opkomstplicht voor de lokale ver-
kiezingen is afgeschaft. Daarna moet je mensen ook op onze lijst 
doen stemmen. Er is dus veel overtuigingskracht nodig.” 

Eddy Merckx
In de Verenigde Staten is er inmiddels veel te doen over de 
hoge leeftijd van presidentskandidaten Donald Trump (77) en 
Joe Biden (81). Met zijn 79 lentes zit Roger Heyvaert daar net 
tussen… “Ik rij nog alle dagen met de fiets op de rollen, ik voel 
me nog top, zoals mijn dorpsgenoot en goeie vriend Eddy Mer-
ckx”, zegt de gewezen burgemeester.  “Ik wil me voor deze ver-
kiezingen nog eens volledig smijten. Ik zetel hier sinds 1989 in de 
gemeenteraad, was burgemeester van 1995 tot 2006 en daar-
voor ook vijf jaar schepen. In mijn topperiode haalde ik meer 
dan 2.700 voorkeurstemmen.”

Passie
Heyvaert doet nog altijd graag aan politiek, zegt hij . “Mensen 
helpen, aan dienstbetoon doen: dat is voor mij een passie. Ze 
weten me overigens nog altijd te vinden. Ik krijg regelmatig te-
lefoons met de vraag om hulp: straatverlichting die niet brandt, 
een verzakt voetpad of administratief probleem, noem maar op. 
Vandaag is de politiek wel anders, moderner geworden. Maar ik 
blijf mezelf. Ook de 50-plussers verdienen een stem in de poli-
tiek. Hoe ik campagne zal voeren? Door gewoon te doen wat ik 
nu doe: uit mijn kot komen. Ik kom alle dagen onder de mensen. 
Ik moet dus niet speciaal campagne voeren.” (jh)

“Ik voel me top, zoals Eddy Merckx”: oud-burgemeester 
en langst zetelend raadslid Roger Heyvaert (79) 
opnieuw kandidaat 

Roger Heyvaert is opnieuw kandidaat voor LB+. 

FOTO INGEZ. 
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MEISE - Ook dit jaar organiseert Joggingclub Meelopers Meise, 
in nauwe samenwerking met de Sportdienst van de gemeente 
Meise en met Plantentuin Meise, de jaarlijkse Plantentuinjogging. 
Deze tiende editie zal plaatsvinden op zondag 12 mei 2024. Op 
tijd inschrijven, is de boodschap, want de jogging raakt snel uit-
verkocht. “Daginschrijvingen zullen enkel mogelijk zijn, indien de 
jogging niet uitverkocht is via de voorinschrijvingen”, zegt secre-
taris Mari-Jose Olazabal van de Joggingclub Meelopers Meise. 
“De Plantentuinjogging kent elk jaar grote bijval. Vorige edities 
telden rond de 800 enthousiaste deelnemers. Het licht heuvel-
achtige parcours loopt voor 99 procent door de Plantentuin 
Meise. Dit unieke kader biedt aan iedereen de gelegenheid om 
er een mooie sportieve dag van te maken. Er kan gekozen wor-
den voor twee afstanden: 7 of 13,8 km. Ook wandelaars zijn 
welkom. Ook dit jaar wordt het goede doel gesteund. Een deel 
van de opbrengst van onze Plantentuinjogging gaat naar het Vi-
runga National Park in Congo. De berggorilla’s die er in het 
wild leven, worden met uitsterven bedreigd. We steunen er ook 
de Virunga Rangers en hun familie. Een ander deel van de op-
brengst zal dit jaar naar een tweede goede doel gaan, dat later 
wordt bepaald.” 

Inschrijven voor de Plantentuinjogging kan via de website 
www.meelopersmeise.be  (jh)

Joggingclub Meelopers Meise organiseert  tiende 
Plantentuinjogging: “Op tijd inschrijven, is de boodschap”

FOTO INGEZ.
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Acteur Peter Van den Eede (61) onthult gedicht ‘Mijn dorp‘ 
van zijn vader Hector: “Malderen blijft me beroeren”

Hij bracht er in het Gildenhuis voordrachten en lezingen, die ik 
dan als tiener bijwoonde. Het was in een  tijdsgeest die je ook het 
best kan omschrijven als ‘de fanfare van honger en dorst’. Ik heb 
zelfs nog een lief in Malderen gehad. Dat het Gildenhuis -waar 
zoveel gebeurde- daarna is afgebroken, vond ik erg. Maar ik was 
niet alleen. Iedereen in Malderen vond dat spijtig. Er kwam wel 
een nieuw Gildenhuis met een zaal, maar dan zonder podium. 
Het klein theaterzaaltje in het oude Gildenhuis had echt wel iets. 
Ik heb veel tijd in het dorp doorgebracht en heb er goede jeugd-
herinneringen aan.” Het werd voor de acteur dan ook een emo-
tioneel moment toen hij tijdens het praatcafé van KWB Malderen 
de gedenkplaat mocht onthullen.”
 “De onthulling van de gedenkplaat met het gedicht van mijn va-
der in zijn geboortedorp, heeft me ontroerd”, gaat Van den Eede 
verder. “Hij zette met dat gedicht zijn dorp in de kijker. Hij was 
de jongste van negen kinderen. Ik heb nog heel wat familieleden 
die in Malderen en omgeving wonen, we zijn met veel neven en 
nichten.”

“Ik vind hier in Malderen ook de sporen van mijn vader terug en 
voer hier gesprekken met mensen die hem kenden. We zijn een 
grote, toch wel boeiende familie waar vaak werd gezongen, mu-
ziek werd gemaakt, geschilderd, toneel gespeeld,... Het zit blijkbaar 
in de genen….” 

KWB Malderen speelde al langer met het idee om Hector Van den 
Eede te huldigen. “Het was ons voormalig en ondertussen overle-
den bestuurslid Willy Van Ingelgem, die het gedicht ‘Mijn dorp’ van 
Hector Van den Eede enkele jaren geleden al in de kijker wilde 
zetten”, zegt voorzitter Willy Van Buggenhout van KBW Malde-
ren. “Door corona ging dat niet door en vorig jaar bleek er nog 
een regel van het gedicht te ontbreken op de gedenkplaat. Dus 
is er een nieuwe gemaakt en nu is de gedenkplaat voor Hector 
Van den Eede, met het gedicht ‘Mijn Dorp’ ingehuldigd. De plaat 
zal buiten aan de gevel van het Gildenhuis in de Kloosterstraat 
worden opgehangen. Dan kunnen mensen hier eens stilstaan en 
nadenken over de woorden van Hector, die met zijn gedicht  Mal-
deren in een tijdsgeest van toen mooi omschrijft en zo een ode 
brengt aan ons dorp.” (jh)

FOTO’S INGEZ. 

MALDEREN / LONDERZEEL - Televisie- en theaterac-
teur Peter Van den Eede (61) onthulde in Malderen (Londerzeel) 
het gedicht ‘Mijn dorp’, dat geschreven werd door zijn vader 
Hector Van den Eede. Die overleed toen Peter Van den Eede 23 
jaar was. “Maar wat een bijzondere en mooie herinneringen heb 
ik van mijn vader in Malderen. Het doet me iets als ik hoor hoe 
mensen ginds nog over hem spreken.”  “Mijn vader Hector was 
geboren en getogen in Malderen en was een gekend figuur in 
het dorp”, zegt Peter Van den Eede, die onder andere bekend is 
van de serie ‘Van Vlees en Bloed’ en het legendarische typetje in 
de rubriek ‘Ontspoord’ in Iedereen Beroemd. “Ik ben zelf opge-
groeid in Wemmel, maar woon inmiddelsal 25 jaar in Hofstade 
(Zemst), niet ver van het Bloso-domein. Maar als kind ging ik 
mee naar Malderen, naar mijn vader. 

Klimaatslim en natuurvriendelijk tuinieren voor beginners
REGIO - Boek jouw plekje op www.tuinrangers.be/webinar voor een gratis webinar van de Tuinrangers op woensdag 17 april van 
20u tot 21u. Dit webinar is een ideale eerste kennismaking met natuurvriendelijke en klimaatrobuuste tuinen. Bij de Tuinrangers krijg 
gratis tips & tricks voor jouw tuinproject! De lente brengt niet alleen bloesems en fluitende vogels maar kondigt ook een tijdperk aan 
om tuinplannen te smeden. Wat dacht je ervan om enkele nieuwe biotopen te introduceren? Een vijvertje brengt naast verkoeling ook 
een drinkplaats voor vogels. Bomen bieden gezellige schaduwplekjes, ideaal bij een hittegolf. Maai minder, vervang je gazon door een 
bloemenborder. Een eyecatcher in de tuin & hommelmagneet op en top! Voel je het al kriebelen maar zoek je nog bijkomend advies? 
De Tuinrangers delen gratis hun tuinwijsheden met jou: https://www.tuinrangers.be/tuinadvies.
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Jaarmarkt op 
zondag in plaats 
van op maandag
LONDERZEEL – Om meer volk aan te 
trekken, stelde het jaarmarktcomité voor 
om de dag van de jaarmarkt te verplaatsen 
van maandag naar zondag. “Het gemeente-
bestuur keurde die vraag goed en de jaar-
markt zal dit jaar plaatsvinden op zondag 
22 september”, zegt burgemeester Conny 
Moons (LWD). “Zo willen we nieuw leven 
blazen in het kermis- en jaarmarktweek-
end, een initiatief dat het potentieel heeft 
om de hele gemeenschap samen te bren-
gen. Het jaarmarktcomité, gesteund door 
de Orde van de Kiekenpoot, heeft een 
ambitieus programma voor een volledig 
feestweekend klaargestoomd. De wijziging 
van datum komt er na grondig overleg met 
verenigingen, handelaars, scholen en foor-
reizigers. Het is ook een antwoord op de 
uitdagingen die zich voordeden, zoals het 
gebrek aan vrijwilligers en minder bezoe-
kers tijdens een weekdag.” De jaarmarkt in 
het centrum was de enige in Groot-Lon-
derzeel die nog niet in een weekend of 
op een feestdag plaatsvond. “Maar ook de 
maandag zal een feestdag blijven,  waarbij 
het kermisgebeuren centraal zal blijven 
staan”, benadrukt schepen van Jaarmarkten 
Veerle Pas (CD&V). “Zo zal de vernieuwde 
aanpak niet alleen de jaarmarkt ten goede 
komen, maar ook het kermisgebeuren een 
boost geven. De scholen in en rond het 
centrum blijven een vrije dag plannen voor 
hun leerlingen.” (jh)
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MEISE / MERCHTEM - De lijst voor de burger LB+ in 
Meise krijgt steeds meer vorm. Schepen Tom Heyvaert trekt de 
lijst en wordt daarvoor vanop de tweede plaats gesteund door 
provincieraadslid Ella De Neve (43, Open VLD), die tot 2016 
schepen was in buurgemeente Merchtem.

“Ik ben nieuwkomer bij LB+”, geeft Ella De Neve toe. “Meise 
is al even mijn thuis, maar mijn roots liggen in Merchtem.” Zo 
werd De Neve in 2000, toen ze negentien jaar was, in Merchtem 
rechtstreeks verkozen als gemeenteraadslid met 632 voorkeur-
stemmen. Nadien groeide ze door tot  schepen en na de ge-
meenteraadsverkiezingen van 2012 werd ze eerste schepen en 
de rechterhand van toenmalig burgemeester Eddie De Block. Ze 
haalde in 2012 liefst 1.251 voorkeurstemmen en werd  bevoegd 
voor Basisonderwijs, Informatie, Vlaamse Aangelegenheden, 
Vrouwenemancipatie, Markten, Evenementen en Toerisme. Die 
reeks bevoegdheden was moeilijk te combineren met haar ge-
zinsleven. Ze leerde inmiddels Gunther Van Doorslaer uit Wol-
vertem kennen en werd in korte tijd moeder van drie jongetjes, 
onder wie een tweeling. Ze verhuisde uiteindelijk naar Wolver-
tem en nam in 2016 afscheid van de politiek in Merchtem. 
Maar het bleef dus kriebelen, want Ella De Neve stelde zich wel 
kandidaat in 2018 voor de provincieraadsverkiezingen en werd 
provincieraadslid. 

“Het kriebelt om mij opnieuw lokaal in te zetten met een fris-
se en nieuwe blik voor de Meisenaars”, zegt De Neve. “Ik ijver 
voor praktische realisaties die onmiddellijk een verschil maken 
voor de burger. Mensen helpen, rekening houden met noden en 
wensen, zit in mijn bloed. Ik steun onze visie van LB+, dat een ge-
meente er moet zijn om mensen te helpen en te versterken. Mij 
inzetten voor onze gemeente,  wordt één van mijn prioriteiten, 
maar daarnaast ligt mijn passie in de plantenwinkel die ik samen 
met mijn echtgenoot en ons fantastisch team uitbaat. Klanten 
plantenadvies geven en een juiste match van pot en plant geven 
mij veel voldoening. Het voelt niet voor me aan dat ik ‘werk’. En 
verder, en dat is nog het belangrijkste van allemaal, ben ik mama 
van  drie geweldige jongens.” (jh)

Gewezen Merchtemse schepen Ella De Neve versterkt 
lijst LB+ in Meise

Provincieraadslid Ella De 
Neve versterkt vanop de 
tweede plaats de lijst van 
LB+.

FOTO INGEZ.
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Een impressie van de buitenaanleg en de site rond de kazerne. 

Landbouwers vragen 
aandacht voor lokale 
voedselproductie

MEISE - Leden van de Landbouwraad en de Bedrijfs-
gilde brachten een bezoek aan het schepencollege en 
de gemeenteraad van Meise. Ze trakteerden er op wit-
loof en melk om de aandacht te vestigen op het belang 
van lokale voedselproductie en aandacht te vragen voor 
de landbouw bij het inkleuren van de Eversemse velden 
en de projectzone Westrode-morgen. (jh)

FOTO INGEZ.

Kleuters en grootouders ge-
noten samen van Heksje Mimi

MALDEREN - Directeur Farah De Clerck van de Kouterschool ver-
welkomde de talrijk opgekomen grootouders op het jaarlijkse Grootou-
derfeest in Zaal Verma. De meer dan 60 kleuters kwamen onder bege-
leiding van de kleuterjuffen op het podium en deden daar een fantastisch 
dansje. Na dit optreden genoten ze samen met de grootouders van de 
hartverwarmende familievoorstelling Heksje Mimi.  Aansluitend waren er 
workshops en een stukje taart. (jh)

FOTO INGEZ.



20

LONDERZEEL - Het gemeentebestuur van Londerzeel heeft 
de kitchenettes van alle 60 assistentiewoningen van Residen-
tie Eikenhof vernieuwd. Ze werden gemoderniseerd, maar er 
werd ook aan de veiligheid gedacht. “De kitchenettes dateren 
uit 1994 en waren verouderd”, zegt schepen van Welzijn Els 
Van den Broeck (LWD). “In overeenstemming met de huidige 
brandveiligheidsnormen werden ook de ramen van de kitche-
nettes met uitzicht op de gang uitgerust met brandwerende 
platen. De renovaties werden in twee fases uitgevoerd, om de 
overlast tot een minimum te beperken. Daarnaast werd ook 
aandacht besteed aan de vernieuwing van de vloerbekleding. 
In 2023 werden acht assistentiewoningen voorzien van nieuwe 
vloerbekleding. Deze vernieuwing vond plaats na het vertrek 
van de bewoner, waardoor de flat volledig leeg kon zijn voor 
een vlotte renovatie.”  “Tijdens de renovatieperiode hebben we 
er alles aan gedaan om het de bewoners zo comfortabel mo-
gelijk te maken”, vult burgemeester Conny Moons (LWD) aan. 
“Gedurende de werken verbleven de bewoners in een volledig 
gemeubileerd logeerflatje. De afbraak, plaatsing en afwerking van 
de kitchenette en het schoonmaken van de flat gebeurden effi-
ciënt en gestroomlijnd, waardoor de bewoner binnen de week 
naar zijn of haar flat kon terugkeren. 

Hoewel de totale kostprijs van de renovatie 530.188,84 euro 
inclusief btw bedraagt, heeft deze investering de levenskwaliteit, 
maar vooral ook het comfort van onze bewoners aanzienlijk 
verbeterd.” (jh)

Na 30 jaar krijgen 60 assistentiewoningen nieuwe keu-
kentjes: “Veiliger en meer comfort voor de bewoners”

De kitchenettes in 60 assistentiewoningen werden vernieuwd. 

FOTO GEM. LONDERZEEL 
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Brieven van huisarts Leen (45) schetsen uniek tijdsbeeld 
over coronaperiode: “Achter de harde covid-cijfers gaan 
wel mensen schuil”
REGIO - Huisarts en Coördinerend en Raadgevend Arts (CRA) van 
wzc Akapella Leen Smits (45) uit Kapelle-op-den-Bos schreef tijdens de 
coronaperiode vanuit de frontlinie brieven aan bewoners, collega’s en 
andere mensen. Nu besloot ze die te bundelen en te publiceren in het 
uniek tijdsdocument Dag Pandemie. Brieven van een huisarts.

We schrijven 24 maart 2020. Het eerste positieve covidresultaat wordt 
genoteerd in woonzorgcentrum Akapella in Kapelle-op-den-Bos. Het 
bleef niet bij één. Hele afdelingen raken besmet. In één maand tijd 
overlijden 24 bewoners, wat zelfs voor een woonzorgcentrum heel 
veel is. Met man en macht wordt er gewerkt om alle bewoners te 
verzorgen en om zij die gaan sterven een menswaardig levenseinde te 
geven. Huisarts en CRA Leen Smits van woonzorgcentrum Akapella 
maakte het allemaal mee van in de frontlinie. “Het was een heel heftige 
periode”, getuigt Leen. “In het begin van de crisis was het heel ondui-
delijk wat we mochten verwachten. We dachten: dit duurt een paar 
weken en dan zijn we erdoor. Maar het was wel wat anders. Bewoners 
stierven. Medewerkers vielen uit. Er was een angstklimaat met heel 
veel druk. Iedereen gaf het beste van zichzelf. Er was zelfs applaus voor. 
Maar dat ebde na een tijdje weg. Alle dagen kregen we het nieuws te 
horen over de cijfers: het aantal besmettingen, de overlijdens…. Die 
cijfers kwamen binnen. Maar achter die cijfers gaan wel mensen schuil.” 
(lees verder pag 19)

Huisarts Leen Smits kon dankzij de brieven die ze tijdens de 
corona-periode schreef, een uniek tijdsdocument kunnen uitge-
geven.

FOTO JH
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“De eerste brieven schreef ik ’s nachts, om te 
verwerken wat er gebeurde….”
(vervolg van pag 18) 

“Om iedereen en alles een plaats te geven, schreef ik in die periode, 
vanuit het hart van de crisis, brieven aan bewoners, collega’s en andere 
mensen”, gaat Leen verder. “De eerste brieven zijn ’s nachts geschreven. Ik 
verwerkte zo wat er gebeurde. Die brieven bleven lang in mijn lade liggen. 
Op mijn computer had ik een mapje met de naam ‘de mensen achter de 
cijfers’. Daarin waren de bestanden opgeslagen met die brieven. Die zijn 
nooit door iemand gelezen, ook niet door de mensen aan wie ze gericht 
waren. Ze waren puur voor mezelf voor het verwerkingsproces. Het was 
aanvankelijk ook nooit de bedoeling om die brieven te publiceren. Maar 
de coronacrisis is nu vier jaar geleden begonnen en ik vond het nu tijd dat 
het verhaal over die periode moest verteld worden. Er is al veel over de 
crisis geschreven, maar dit boek bundelt de brieven die ik schreef in het 
heetst van de strijd. Die brieven vormen een verhaal over dankbaarheid 
voor het vele moois dat mensen te bieden hebben. Het is ook een verhaal 
over hoop. Over leven en doodgaan en het zoeken naar zingeving. Niet 
alleen mijn persoonlijk verhaal, maar ook de verhalen van veel bewoners, 
zorgverleners, kortom iedereen die er middenin zat. De mensen hier  
zijn geen nummers. Ze zitten hier in hetzelfde gebouw, elk in hun eigen 
schoonheid of kwetsbaarheid, maar dus niet als zielige oudere mensen. 
Dat verhaal wil ik vertellen. Het is voor velen een herkenbaar en tastbaar 
tijdsdocument van die periode geworden.”

INFO - Leen Smits - ‘Dag Pandemie. Brieven van een huisarts’ is 
uitgegeven door Fluxenberg. Info: www.fluxenberg.be

Londerzeel stelt Incovo 
in gebreke
LONDERZEEL - Het gemeentebestuur van 
Londerzeel stelt afvalintercommunale Incovo of-
ficieel in gebreke wegens een gebrekkige afval-
ophaling en communicatie daarover begin dit jaar. 
“Incovo wijzigde begin 2024 de ophaaldagen in 
Londerzeel”, zegt burgemeester Conny Moons 
(LWD). “Die nieuwe regeling worstelde met wat 
kinderziektes. Daarbovenop zorgden waterover-
last, sneeuwval en een staking ervoor dat papier, 
kar ton, restafval, PMD,... dagenlang - soms tot zelfs 
drie weken lang – in verschillende straten is blijven 
staan. We begrijpen wel dat een aantal problemen 
werden veroorzaakt door overmacht. Maar voor 
650.000 euro op jaarbasis, verwachten we een goe-
de dienstverlening. Die kregen we niet. We ontvin-
gen tal van klachten van boze inwoners en werden 
geconfronteerd met afval in de straten. Londerzeel 
stelt Incovo nu formeel in gebreke en vraagt een 
financiële tegemoetkoming.” Incovo zal de kwestie 
op de Raad van Bestuur bepreken. (jh)
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Werken voor sportsite 
zijn gestart

WOLVERTEM - De werken op de site voor het nieuwe 
park- en sportgebied achter de Sportschuur in Wolvertem, zijn 
van start gegaan. De site wordt vernieuwd naar een park- en 
sportgebied met oog op ontspanning, speel- en sportelementen. 
Tijdens de werken is de site volledig afgesloten. Als alles goed 
gaat, zullen de werken in het najaar afgelopen zijn. De site krijgt 
de naam ‘Nicolle Van den Broeckpark’. Nicolle Van den Broeck 
woonde in Meise en werd in 1973 wereldkampioene wielrennen 
op de weg. Ze was ook vijfmaal Belgisch kampioene wielrennen 
op de weg en viermaal nationaal kampioene achtervolging op de 
baan. De sportsite krijgt een gloednieuw multisportterrein, drie 
beachvolleybalterreinen, outdoor fitness-toestellen, een hinder-
nissenparcours en petanquebanen. Daarnaast is er een hangbrug 
over de beek naar een minispeeltuin, is er een ruime zithoek met 
uitkijkplatform, een amfitheater met podium en een speelzone. 
De kostprijs wordt geraamd op 1 miljoen euro.  (jh)

Thuisverpleging CuraMax 
steunt project Kiwanis

LONDERZEEL - Het team van Thuisverpleging CuraMax uit 
Londerzeel overhandigde een cheque van 1.000 euro voor het 
project ‘Vergeet-mij-nietje’ van Kiwanis Londerzeel om kinder-
armoede tegen te gaan. “We startten zo een project op met 
alle lagere- en kleuterscholen in Groot-Londerzeel”, zeggen de 
organisatoren van het project. “Het doel is dat elk kind een ge-
vulde brooddoos heeft, fruit kan eten, kan deelnemen aan de 
activiteiten, zwemkledij heeft, turnkledij heeft, desnoods een bril 
indien nodig…” (jh)
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Schoolomgevingen veiliger door duidelijke 
wegmarkering en ledverlichting
LONDERZEEL - Londerzeel gaat met steun van de Vlaam-
se Overheid schoolomgevingen veiliger maken. Zo worden er in 
verschillende schoolzones in de gemeente duidelijke wegmarke-
ringen aangebracht. “Het gemeentebestuur van Londerzeel vroeg 
een subsidie aan om in schoolomgevingen de markering ‘school’ 
aan te brengen op het wegdek, enkele zone 30-borden te vervan-
gen en led-wegdekverlichting aan te brengen aan een oversteek-
plaats”, zegt schepen van Onderwijs Greet Segers (CD&V). “De 
kosten van die werken zijn geraamd op 26.873 euro, waarvan de 
helft wordt gesubsidieerd. Vlaams minister Lydia Peeters (Open 
VLD) keurde de subsidie inmiddels goed. De werken moeten wel 
binnen de zes maanden worden uitgevoerd. De investering is een 
gevolg van een screening van schoolomgevingen door de Vlaam-
se Stichting Verkeerskunde (VSV). Om ervoor te zorgen dat alle 
schoolomgevingen in Londerzeel op dezelfde manier herkenbaar 
zijn, werd het aanbrengen van de markering ‘school’ op het weg-
dek opgenomen in de subsidieaanvraag. 

Die markering wordt nu bij alle gemeente- en Virgo-scholen aan-
gebracht aan het begin van de schoolzone. Een aantal ledborden 
die de zone-30 aan de scholen markeren, zijn defect of in slechte 
staat”, vult burgemeester Conny Moons (LWD) aan. “Die worden 
hersteld of vervangen. Voor de Centrumschool was het ook be-
langrijk om de oversteekplaats naar de hoofdingang meer te laten 
opvallen in het straatbeeld. Daarom zal er led-wegdekverlichting 
aan het zebrapad worden aangebracht.” (jh)

FOTO INGEZ.

Het woord ‘School’ zal in omgeving van scholen op het wegdek 
worden aangebracht. 

Vlaams-Brabanders zagen ze 35 keer vliegen… 
REGIO - Het Belgisch ufo-meldpunt kreeg vorig jaar 35 mel-
dingen uit Vlaams-Brabant. Dat maakte het meldpunt zelf bekend. 
Meestal gaat het om sterren, planeten of lichtspots. Al zit er af en 
toe iets tussen dat niet kan worden geïdentificeerd….
Waarover die meldingen dan precies gaan? Sterren en planeten, 
vliegtuigen, satellieten of grote lichtspots van een plantenkwekerij: 
mensen hebben ze het voorbije jaar aanzien als ufo’s, ofwel ‘uni-
dentified flying objects’. In onze provincie zijn er zo in totaal 35 
meldingen van ufo’s gedaan. “Wat we zagen, is een grote stijging 
van het aantal lichtspots, zeg maar skytracers”, zegt coördinator 

Frederick Delaere van het ufo-meldpunt. “Dat zijn lichten die ge-
bruikt worden bij evenementen, die op het wolkendek schijnen. 
Het probleem is dat mensen vaak de lichtstraal zelf niet zien, 
waardoor men denkt dat het van een licht is dat boven de wolken 
zit. Wat dus niet klopt. Veel waarnemingen hebben een logische 
verklaring. Er is meer dan 90 procent dat we kunnen verklaren en 
het percentage dat overblijft, laten we open. We gaan niet uitpak-
ken met wilde theorieën. We weten het gewoon niet.” Wat die 
overige 10 procent betreft, schat het meldpunt dat de kans klein 
is, dat het om buitenaards leven gaat. (jh)
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Gemeente pakt gescheurde betonplaatstraten aan: 
“Niet door betonplaten te herstellen, maar door 
de heraanleg in asfalt van hele straten”
LONDERZEEL - Het gemeentebestuur van Londerzeel zal 
stukgereden betonplaten niet meer systematisch vervangen, 
maar integraal inzetten op het vervangen van hele betonplaats-
traten door er asfalt aan te leggen. Het eerste concrete project 
wordt nu uitgevoerd in de Steenhuffelstraat en de Hoefsmids-
traat. Ook oppositiepartij N-VA roert zich inmiddels in het de-
bat over de “gescheurde betonplaatstraten”.

Met de heraanleg van de Steenhuffelstraat -vanaf de spoorover-
weg tot de Hoefsmidstraat- en de Hoefsmidstraat, is een eerste 
project goedgekeurd voor de nieuwe aanpak van betonplaats-
traten die in Londerzeel in slechte staat zijn. “Losliggende be-
tonplaten resulteren in lawaai- en trillingshinder voor de aange-
landen”, zegt burgemeester Conny Moons (LWD). “Daarom zal 
een aannemer het beton er uitbreken en vervangen door een 
nieuwe asfaltweg. Zo zal er meer rijcomfort en minder geluids-
hinder voor omwonenden.”Kostprijs van de werken: 509.894 
euro inclusief BTW. “Dat is heel veel geld, maar dit is het eerste 
concrete project van de nieuwe aanpak van betonplaatstraten 
dat wordt uitgerold”, vertelt de burgemeester. “Vroeger was er 
geen globaal plan van aanpak van die betonstraten. Nu zijn alle 
straten in kaart gebracht en in plaats van betonplaten te vervan-
gen -wat ook al heel duur is- zullen we hele straten in asfalt he-
raanleggen. Het eerste project is mogelijk, omdat we maximaal 
investeren in herinrichting van straten waarvoor we subsidies 
krijgen van de Vlaamse overheid. Daardoor is er nu een buffer.”

“Twintig straten”
Oppostiepartij N-VA Londerzeel kaart de kwestie van de “ge-
scheurde betonplaatstraten” inmiddels opnieuw aan. “Zeker 
twintig straten in Londerzeel zijn nog uitgerust met  betonpla-
ten, die op heel wat plaatsen in slechte staat zijn”, zegt Nadia 
Sminate (N-VA).

Nadien worden deze bestreken met een dunne asfaltlaag en 
bekomen we een goedkopere oplossing op lange termijn.” 

“Het wegfrezen van die niveauverschillen, is geen duurzame 
oplossing”, reageert burgemeester Moons. “Dan krijg je daarna 
opnieuw verzakkingen. In uiterste nood kan er wel eens een 
betonplaat worden hersteld, maar wij zetten maximaal in op de 
systematische heraanleg van betonplaatstraten in asfalt, in plaats 
van delen te herstellen.” (jh)

“Het zijn vaak verbindingsstraten die 
heel wat zwaar verkeer moeten slik-
ken, wat dus nefast is voor de staat 
van de oude platen. Zowel voor de 
verkeersveiligheid, als voor de rust 
van de bewoners van deze straten, 
moet er dus wat gebeuren. De stra-
ten enkel lokaal herstellen, biedt geen 
oplossing op lange termijn en de 
straat zou er bovendien uitzien als 
een lappendeken vol met opvulsels. 
Onderhoudswerken aan wegen kos-
ten handenvol geld, dat er momenteel 
niet is. Maar we zouden wel wat aan 
de geluidshinder kunnen doen.  Door 
het niveauverschil tussen de aaneen-
liggende platen weg te frezen, komen 
de platen weer op gelijke hoogte te 
liggen en verdwijnt de oorzaak van 
het geluid. 

Burgemeester Conny Moons (LWD) (links) en raadsleden Nadia 
Sminate en Gerda Verhulst (N-VA), verschillen van mening over de 
aanpak van de betonplaatstraten. 

FOTO INGEZ. 
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MEISE – Het gemeentebestuur van Meise zet een belangrijke 
stap in de bestrijding van rattenplagen met de aanschaf van vijf 
geavanceerde digitale rattenvallen. “Deze innovatieve apparaten, 
bedienbaar op afstand, beloven een efficiëntere en diervriende-
lijkere aanpak van het probleem”, zegt schepen van Leefmilieu 
Jonathan De Valck (N-VA). “Traditionele methoden, zoals het ge-
bruik van rattengif, worden steeds meer in twijfel getrokken van-
wege hun inefficiëntie en schadelijke gevolgen voor het milieu 
en dierenwelzijn. Rattengif is ook arbeidsintensief door frequen-
te bijvulling. Ratten die in aanraking komen met rattengif, onder-
gaan vaak een langdurige en pijnlijke dood, wat niet alleen wreed 
is, maar ook andere dieren in gevaar brengt.” Daarom koopt 
de gemeente digitale rattenvallen aan. “Deze geavanceerde ap-
paraten, ontwikkeld door een Vlaams bedrijf uit Geel, kunnen 
op afstand worden bediend via een mobiele verbinding”, zegt 
burgemeester Gerda Van den Brande (N-VA), die ook bevoegd 
is voor Dierenwelzijn. “Daardoor wordt frequente controle 
overbodig. Dankzij geïntegreerde sensoren, kunnen de vallen 
nauwkeurig detecteren wanneer en hoeveel ratten er passeren, 
waardoor ze op het juiste moment geactiveerd worden. De digi-
tale rattenvallen van ‘Strygoo’ zijn niet alleen effectief gebleken in 
andere gemeenten, maar bieden ook een meer diervriendelijke

 oplossing voor rattenbestrijding. Door het gebruik van geurloze 
vloeistof worden ratten snel en pijnloos gedood, terwijl andere 
ratten niet worden gealarmeerd, waardoor de efficiëntie van de 
val behouden blijft. Als deze aanpak succesvol blijkt, streven we 
ernaar om op termijn volledig over te schakelen op digitale rat-
tenvallen, wat niet alleen ten goede zal komen aan mens, dier en 
milieu, maar ook aan de efficiëntie van onze rattenbestrijdings-
inspanningen.” (jh)

Meise zet in op diervriendelijke innovatieve digitale 
rattenvallen 

Schepen Jonathan De Valck stelt de nieuwe innovatieve rattenvallen 
voor met de medewerkers van de technische dienst.

FOTO INGEZ
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Conny Moons gaat met LWD 
opnieuw voor burgemeesterssjerp: 
“Werk verder zetten”

LONDERZEEL - De LWD-lijst voor de gemeenteraadsverkiezingen in oktober 2024 
in Londerzeel wordt gebouwd rond het uittredend LWD-trio burgemeester Conny 
Moons en schepenen Dimi Robbyns en Els Van den Broeck. Conny Moons ambieert als 
lijsttrekker ook voor de komende zes jaar de burgemeesterssjerp. “Om ons werk verder 
te zetten.”

LWD - Londerzeel Warm en Dynamisch – haalde bij de gemeenteraadsverkiezingen in 
2018 negen zetels en sloot een coalitie met CD&V en Groen, goed voor een nipte meer-
derheid van 13 op 25 zetels. De partij blikt in aanloop naar de gemeenteraadsverkiezin-
gen van 13 oktober 2024 tevreden terug op de realisaties. “Met LWD is er een focus op 
overleg, betrokkenheid en transparantie”, zegt Moons. “De belangen van de burger staan 
centraal, samen met degelijkheid en no-nonsense. Onze financiën zijn terug op orde, met 
opnieuw een gezonde schuldenlast. Enkele moeilijke dossiers, zoals een duidelijke bouw-
kundige visie voor Londerzeel centrum en Malderen, met aansluitend de ontwikkeling 
van de binnengebieden Vieremeuleke en Egmont, hebben we vlot getrokken. Andere 
structurele projecten zijn de vernieuwing van het wegdek in het centrum en Steenhuffel 
dorp, het herlocaliseren van de brandweerkazerne, een duurzame KMO-zone langsheen 
de A12 en nog tal van andere projecten, waarbij ook duurzaamheid zeer belangrijk is.”

Gewezen profvoetballer
De lijstvorming bij LWD is volop bezig. “We stellen nu vijf nieuwe kandidaten voor”, gaat 
Moons verder. “Gewezen profvoetballer en vandaag assistent-trainer bij KV Mechelen 
Gunter Van Handenhoven (45) versterkt onze lijst. Ook Hilde De Bondt (59) uit Londer-
zeel-Sint-Jozef vervoegt onze lijst. Zij is onder andere heel actief bij tennis- en padelclub 
Smash en moeder van uitbaatster Kim van café de Palm. Daarnaast zijn ook Dorien 
Lauwers (39), Eveline Sprangh (44) en Lisa Keymolen (27) kandidaat voor LWD. Do-
rien Lauwers is mobiliteitsambtenaar, noodplanningscoördinator en zaakvoerder. Eveline 
Sprangh is HR-manager bij Spadel, onder andere gekend van de watermerken Spa en 
Bru. Verpleegkundige Lisa Keymolen werkt in het operatie-kwartier bij het OLV Zieken-
huis Aalst Asse Ninove.  Binnen anderhalve maand willen we een tweede groep kandida-
ten aankondigen. Verschillende gesprekken zijn nog volop aan de gang.” (jh)

HEB JE GROOT OF KLEIN 

NIEUWS OF WIL JE IETS 

AANKONDIGEN? 

Laat het ons tijdig weten. 

Ook leuke foto’s van 

evenementen, jubilea, 

verenigingen, enz… zijn 

welkom met een klein 

woordje uitleg. 

E-mail: joris@herpol.be 

FOTO INGEZ.

Boven nieuwe LWD-kandidaten Eveline Sprangh, Hilde De Bondt, Gunter Van Handenhoven, Lisa 
Keymolen en Dorien Lauwers. Onder schepen Dimi Robbyns, burgemeester Conny Moons en schepen 
Els Van Den Broeck.



30

JOBS 

POETSVROUW – zoekt werk, onmiddel-
lijk beschikbaar, betaling met dienstencheques 
GSM 0497 149 347 (FR) 

VERKOPER / VERKOOPSTER SLA-
GERIJ – Dringend gezocht,winkelbediende 
verkoper / verkoopster voor slagerij in Wol-
vertem, voltijds of flexi of studentenjob, trai-
teur De Valck tel. 02 269 13 05 

IJSSALON BRIXIUS – zoekt flexijobs 
en studenten voor weekendwerk, woensdag, 
donderdag, vrijdag, tel. 0475 416 884 

GOESTING OM BIJ TE VERDIENEN? 
- Traiteurszaak in Grimbergen zoekt FLEXI, 
met ervaring in de keuken, chef de partie, voor 
koude en warme bereidingen, gepensioneerde 
of student , 2 à 3 dagen per week, stuur C.V. 
naar zugoe.traiteur@gmail.com of 0486 66 33 
30

2 SCHRIJNWERKERS - De Donder 
Deuren Opwijk zoekt 2 schrijnwerkers. 1 bin-
nendienst en 1 buitendienst. Opleiding moge-
lijk. Familiale sfeer. Vlot. 052 35 51 07 of jos@
dedo.be

MEMA - Machinery & Tools Londerzeel, 
importeur van werktuigmachines. Zoekt een 
electro-mechanieker minstens niveau A2 voor 
herstellingen en inbedrijfstelling van hun me-
taalverwerkende machines. En een administra-
tieve kracht voor boekhouding en klantenbe-
heer? Bij interesse mail naar info@mema.be.

VASTGOED TE KOOP 

PACHTVRIJE LANDBOUW-
GROND – oppervlakte 56 are 80 CA, 
Wemmel, Holland, Kad Afd1, sectie A – NR 
379 tel. 0472 382 707 of 0472 226 201 

VAKANTIEWONING TE 
HUUR  

NIEUWPOORT – Modern appartement 
tot 6 personen van 90m2 met zeer ruime 
living, 2 slaapkamers, badkamer met bad en 
douche, garage en zuidelijk gericht dakterras 
met ligzetels, info: www.nieuwpoort-aan-
zee.be of 0486 521 844 

DUINBERGEN / KNOKKE-HEIST – 
Appartement te huur (week of 2 weken), En-
gelsestraat (Dijk 50 meter), 6 slaapplaatsen 
tel. 0495 630 140 

OOSTENDE – Gerenoveerd apparte-
ment, 2 slaapkamers, vlakbij casino en zee, 
vakantieverhuur van 1/6/2024 tot 30/9/2024 
bij interesse tel. 0473 283 954 

TE KOOP ALLERLEI 

NORTA ELEKTRISCHE DAMES-
FIETS – Norta elektrische damesfiets 
2022 – 16.000 km te koop, Envolio Bosch 
500 in frame, riem, spiegel, Grimbergen, tel. 
0477 447 232 

NAAIMACHINE – Husqvarna, Sapphire 
930, zo goed als nieuw prijs otk, tel. 0497 
68 25 28 

ALLERLEI 

TE RENOVEREN WONINGEN – GE-
ZOCHT – te renoveren woningen/apparte-
menten gezocht / bouwgronden tel. 0474 89 
77 34 

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- 
en (te) trage systemen? Optimaliseren, be-
veiliging en onderhoud…. IT-specialist kom 
aan huis uw computerproblemen oplossen. 
Snelle service. GSM 0478 211.835 Info: www.
pck-it.be

LEERKRACHT – of deskundiger om 
bijles wiskunde te geven aan mijn dochter 
6ASO Brussegem tel. 0478 803 913 

MOTORFIETSEN GEZOCHT - voor 
uitoefening hobby zoek ik oude brom- en 
motorfietsen. Alles mag worden aangebo-
den, staat is onbelangrijk, tel. 0486 998 400 

MASSAGE – Dame geeft massage te 
Grimbergen, (niet erotisch), gsm 0470 564 
165 

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. 
Staal/carbon/aluminium/titanium, custom 
build. Meer info op www.gravelbike.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? ADVIES nodig bij 
het leeghalen van kelder tot zolder? Enkel 
bestelwagen nodig met chauffeur om naar 
het containerpark te gaan ? Bel voor meer 
info 0474 47 23 66

NIEUW - Londerzeel Logies, 4 slaapka-
mers, alle voorzieningen aanwezig. Gemeen-
schappelijke keuken en vooral vriendelijk 
onthaal, en dat allemaal voor 33€ pp, via 
Toon: 0477 07 95 21

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, aan-
werving, marketing, facturatie, aanwezigheid 
op sociale media? Dit kan via een interim of 
IBO contract. Bel me zeker voor meer info 
en quality time voor jezelf of met je gezin 
0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 
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